
 Zápis OV č.: 1/ 2024 

OV: Hlouška 

Datum :   21. 2. 2024  

Přítomni: 

 

Omluveni: 

Neomluveni: 

J. Dubová, M. Jánská, P. Formáčková, P. Koudelková  

 

L. Petránek 

Člen RM, ZM:  

Příští jednání: ? 

 

1) Program jednání včetně krátkého komentáře : 

1. Seznámení se s projektem etapy I – průpich a okolí 

2. Seznámení se s projektem Průmyslováku 

 

 

 

Ad 1) Členové osadního výboru si prohlídli připravovaný projekt. Projekt ubírá zbytečně zeleň. V 

místě vjezdu ze Zelenkovy ulice je vozovka blíže než by měla být k panelového domu Masarykova 

578 a 579. Vybočením ze současné vozovky vznikne jen pár míst, ale ubere se další plocha zeleně 

jejím přesunutím. Dále je sporná stavba promenády, která zabírá také značnou část zeleně. A její 

skutečné využívání je teoretické vzhledem k dostatečné kapacitě okolních soukromých budov 

(zelenina je kousek dále, stejně tak pokusy o kavárnu). U objektu – Hodin je třeba, aby byl v 

dostatečné vzdálenosti od obytných domů a neomezil jejich soukromí (mohl by být doplněn o 

informační cedule/obrazovky co je ve městě nového, stejně tak o číslice, aby byl lépe určitelný čas). 

Zbytek projektu vypadá hezky – oddělení zeleně od parkování plotem, ohrady na kontejnery, cestičky 

pro pěší, zachování vzrostlých stromů (snad i zachování osvětlení) a mlatové kruhy (které se nemusí 

zas líbit, jelikož ubírají zeleň). Režim této části také vzbuzuje obavy především u pěších, jestli jim 

auta dají přednost. Stojí za úvahu, jestli oblast doplnit i vodním prvkem. Sklon terénu svádí jej umístit 

v oblasti Promenády či jen osazením pítka. 

Připomínka paní Jánské: Zastřešená promenádá může působit i negativně – vybudování krytého 

místa pro bezdomovce, opilce a další co dělají hluk a nepořádek – celkově ruší místní obyvatele. 

 

Ad 2) PRŮMYSLOVÁK – stále se diskutuje, jedná,… takže slibovaný začátek výstavby je v 

nedohlednu, v plánu je pouze průpich z Masarykovy do Trebišovské. Podle stížností maminek 

bydlících na Hloušce je otevírací doba hřiště od 16 -19hod nedostačující. Dopoledne musí běhat na 

hřiště v jiných částech KH. Vzhledem k počtu rodin a bytů na Hloušce je to opravdu málo. OsV má 

málo informací o realizaci a postupu. K dispozici byl pouze zvětšený plán bez popisu oblastí, který 

se prý má ještě upravovat. OsV připomínkoval jen návrh, kdy měla být na Průmyslováku osmička a 

ne toto.  

  

 

 

 

2) Připomínky, dotazy, návrhy k projednání v RM, ZM : 

 

Ad 2)  Žádáme zástupce města, aby s OsV více komunikoval a zapojil OsV do rozhodování při 

finalizaci Průmyslováku. 

 

Zapsala: Miroslava Jánská 
 


